
  

  Kolding Orienterings Klub 

S i d e  1 | 3 
 

Bestyrelsesmøde nr. 3-2021 
13. april 2021 kl. 20.00 - virtuelt 
 
 
Grundet Corona restriktionerne er der endnu ikke afholdt generalforsamling i 2021, hvor en ny bestyrelse 
kunne vælges. Den eksisterende bestyrelse har alle indvilliget i at være en del af Forretningsudvalget, der 
skal varetage KOK’s interesser frem til generalforsamlingen 5. maj 2021. 
 
 

Referat: 
 
Deltagere: SH, PEP, AEP, PDF, JLL og TB 
 
REFERAT NOTERES MED RØD 
 
1. Sidste referat 

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsemøde. 
Ingen kommentarer udover dem der allerede er rettet i referatet.  
 

2. Diverse  

• Corona, status Ingen kommentarer her. Noteres under de konkrete punkter nedenfor. 

• Bøgelund Kolding Kommune har spurgt om vi vil arbejde videre med projektet. For nu har vi 
meddelt at det er på standby. Der indkaldes til møde i Bøgelund-gruppen indensommerferien. SH 
deltager fra KOK. 

 
3. WOC2022 (PEP) 

Status: Helle og Per er på klubrundtur for at tale med potentielle hjælpere.  
Der var god opbakning på de møder der er holdt, men det er svært at få faste commitments. 
Der mangler p.t. 7 funktionsledere. Der overvejes om der kan flyttes rundt på eksisterende 
funktionsledere. 
Vi afventer svar fra COVID-19 kompensationspuljer. Det er vigtigt for at kende økonomien for WOC. 
Træning i april blev aflyst. 
Næste sportslige arrangement i WOC regi er træningssamling i oktober i Billund og Aabenraa. 
VW i Tjekkiet og EM i Schweiz begge i 2021, bliver svære arrangementer. Muligvis bliver det ikke 
muligt at deltage for WOC som obsavatører.  
Der arrangeres WOC testløb den 14.-15. maj 2022. 

 
4. Arrangementer (PEP) 

KOK løb 

• Klubmesterskaber - Vi mangler fortsat at hædre mesterne for sprint: Punktet er en ”husker”. Ja, 
skal huskes. 

• Status for kommende løb 
o Testløb til EOC-udtagelse (24/4) Blev aflyst jf. ovenfor. EOC arrangerer selv et løb i Haderslev. 
o JFM Lang (22/8) Skovtilladelse og banelægger på plads. Banelægger Thomas Uhlemann. 

Stævneleder mangler. Overvejer om Susanne og Per kan køre makkerskab.  
Stævneplads er på plads.  
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o Biathlon i september Ingen kommentarer. Nicolai Wind og Christen Laursen planlægger 
arrangement i foråret 2021 som for-træning til VM i Biathlon.  

o 26. september, 2. div match-løb Per har spurgt Niels Dalgaard om han vil være banelægger. 
Frederikshåb syd. Per har kandidater til stævneledelsen. 

• Vinter Corona løb Generelt har det været en god oplevelse og en øjenåbner for hvad der er 
efterspørgsel efter. Formentlig noget der vil gentages, selvom selve ”Cuppen” ikke kan blive 
afholdt. Melfar har spurgt om vi skal fortsætte med noget sommertræning, KOK er positiv.  

• Night Trail – status: Night-trail arragementsgruppen drøfter løb efteråret/vinteren 2021/22.  

• Sydkredsen skal drøfte evt. andre løb i 2022 (ud over WOC).  

• Udskudt Fidusløb der skal afholdes, måske som et sommerløb.  
 
 

5. Kort og skove (PEP) 

• Marielund – status. Intet nyt. Kortet er brugbart som det er, men Nicolai Wind og Per har talt om at 
kortet bør ”rettes op” med nye data tilgængeligt.  

• Oversigt over KOK kort – hvor: PEP giver PDF rettighed til at kan lægge O-kort ind på landkortet. 
Systemet opdateres. PDF har fået rettigheder og hjælper med det. 

 
6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning 
o Børne og ungdom. Josephine og Marie Louise har taget opgaven som trænere. Kent og 

Anders har lavet program. Gustav og Niels hjælper og der er andre der bidrager til 
banelægningen.  

o Voksen – løbetræning: Plan/program for kommende sæson.  
Der er lavet et opslag på facebook om at træninger for den kommende periode er lagt i 
KOK-pittet. Der er efterspurgt medlemmer til hjælpeopgaver og til banelægning.  
Der er kommet fin respons og særligt via en mail sendt til en række af klubbens deltagere, 
hvor flere har tilkendegivet at ville hjælpe. Det er PDFs opgave at tildele træninger og 
terræner til de der har meldt sig.  

• Mandagstræning (styrke- og stabilitetstræning) Det kører og der er stor opbakning, selvom det er 
udendørs. Der er ca. 15 deltagere hver gang. Josephine vil gerne kører det videre til sommerferien.  

• Børne- og ungdomstræning i KOK. Struktur: Kent og Anders vil prøve at kigge på kandidater til 
trænere (der skal laves en jobbeskrivelse). Kent og Anders ser tiden an. 

• Tørtræning  (For både b/u og voksen), eksempelvis 30 min. tørtræning/tekniktræning til foråret: 
Virtuel vejledning om  
- O-service  
- Guide vejledning til brug af GPS ure / app’s / o-track m.v.  
- O-teknisk virtuelle møder 
Den oprindelig tanke til disse punkter var at have alternative træninger såfremt det ikke var muligt 
at lave løbetræning. Emnerne er dog stadige relevante at tage op.  

• Ungdomsarbejdet i DOF Intet til punktet.  

• TVO – hvem deltager aktivt i forår 2021? 
Deltager: Niels, Søren, Jens og Gustav.  
Der er kommet nye optagelseskriterier, PEP informerer forældre og løbere over 18 informeres 
direkte. Der er et kriterie omkring deltagelse i udlandet, vi gerne vil drøfte - PEP. 
Se også seneste referat. De 3 løbere samt forældre kender vilkårene.  

• Mini-O - træner nr. 2 samt bestyrelsens opbakning 

Johan Fegar har sagt OK til at hjælpe som back-up.  
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7. Klubliv (TB). 

• KOK-Pittet Er i fuld gang.  
Skal bruges til Hjælperfunktion. Klubarrangementer.  
Er en hjælp her under Corona til at holde styr på hvor mange der deltager i træningen.  

• Klubtøj  
Intet nyt til dette punkt. 

• Find-Vej status/find vej i skolen: 
o Harte Har forespurgt på et 10 ugers orienteringsforløb. Steen Sig Andersen vil gerne være 

tovholder til efteråret.  
o Vejen/Grønnevang Skole Intet nyt 
o Christiansfeld Intet nyt. 

• Modtagelse af nye medlemmer: Der skal være en forventningsafstemning om hvad mentorens 
arbejde indebærer. Er i proces og Tina finder løbende mentorer/skyggere til at hjælpe dem i gang.  
Det er ambitionen at lave en opgavebeskrivelse til mentorer, så vi kan spørge nogle medlemmer om 
de vil hjælpe med det.  

• Klubture i 2021 
o Rømø - til efteråret Aase har aftalt med vandrehjemmet på Rømø om at vi kan komme i en 

weekend i efteråret. Der skal findes en korkret weekend.  

• Generalforsamling 2021 Afholdes den 5. maj. Eventuelt udendørs i gården på Bøgelund eller 
Trailcenteret.  
 

8. Økonomi (AEP) 

• Regnskab for 2020 og opfølgning på regnskab for 2021 Regnskabet skal underskrives af betyrelsen.  
Vi har fået en regning fra DOF. Der er en difference ift. vores egen statistik.  
Vi har fået meget få udmeldinger trods de nedsatte træningstilbud.  

• Investeringer  
o Tryk på de nye klubtelte (SH) Intet nyt.  

 
9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Status Intet under dette punkt.  
 

10. Udvikling af klubben 

• Koordineringsteams - Kort/arrangement, Træning, Kommunikation og Klubliv: Intet nyt 

• Voksentræning i Sydkredsen Ansvarlig KOK’er er Nikoline.  
 

11. Eventuelt  

• Billeder af bestyrelsen       udskydes til den nye bestyrelse 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• Generalforsamling 5. maj 2021  

• Bestyrelsesmøde 11. maj 2021 kl. 19 


